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Svar på interpellation från David Perez 

(SD) om Hospitalets framtid 
 

David Perez (SD) har ställt en interpellation med några frågor om Hospitalets framtid.  

1. När kommer kommunen återuppta planerna på att utveckla Hospitalets 

byggnad?  

 

Arbetet med att utveckla Hospitalet pågår och sedan i våras utförs en 
funktionsutredning för Hospitalet med målsättning att utredningen ska vara 

färdig under våren 2024. Syftet med denna utredning är dels att vara underlag 

för kommande detaljplan, dels för att kunna fungera som försäljningsmaterial 

för Hospitalet. Ett team av arkitekter, landskapsarkitekt, byggnadsantikvarie 
och tekniska konsulter inom brand och ventilation bedömer byggnaden och 

dess delar utifrån möjligt och önskat nyttjande. Inriktningen för byggnaden är 

att möjliggöra publika funktioner, restaurang, samlingslokaler, hotell/longstay, 
verksamhets- och utbildningslokaler mm.  

 

2. Kommer kommunen hålla en ny tävling för att utveckla och tillgängliggöra 

kulturarvet? 

Samrådet är planerat till efter hösten 2024. Planen är att efter projektet fått 
samrådsyttrande sammanställda, fokusera på försäljning av Hospitalet. Detta 

för att kunna sälja en byggnad med en mindre planrisk, än det hade varit i 

tidigare skede. Detta förutsätter dock en rimligt fungerande marknad. 
Beroende på hur marknaden utvecklar sig, så kommer projektet att ta fram en 
strategi för försäljningsprocessen.  

 

Erik Pelling (S) 

Kommunstyrelsens ordförande 
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